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Dokończenie na str.  

Nowe godziny
pracy urzędu

#

PONIEDZIAŁEK - 7.30 do 15.15,

WTOREK - 7.30 do 17.00,

ŚRODA - 7.30 do 15.15,

CZWARTEK - 7.30 do 15.15,

PIĄTEK  - 8.00 do 15.15.

Obsługa interesantów odbywa się
od poniedziałku do piątku.

Dokończenie na str. 3

II SESJA RM

Pierwszym głosowaniem w czasie drugiej 
sesji rady miejskiej było przyjęcie zmienionego 
porządku obrad, do którego burmistrz Adam 
Michalak zaproponował wprowadzenie  
zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego.

Następnie przedstawił sprawozdanie 
z działalności za okres od 10 lutego do 14 maja 
b r.  M ó w i ł  o  b u d o w i e  u l .  Wi e j s k i e j , 
o unieważnieniu przez Powiat Inowrocławski 
postępowania dotyczącego „Opracowania 
programu funkcjonalno-użytkowego dla 
zadania pn. Rozbudowa drogi Inowrocław-
Solec Kujawski oraz Nowa Wieś Wielka-
Leszyce”. Ponieważ powiat nie ma jeszcze 
zgody premiera na zamianę terminu realizacji 
i nwes tyc j i  i  j ednocześn i e  gwaranc j i 
finansowania, realizacja tego postępowania 
przetargowego staje się bezcelowa. W okresie 

Mieszkania
z bonifikatą
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Zapraszamy mieszkańców gminy, którzy 
ukończyli 60 lat i starszych, na bezpłatne zajęcia 
aktywności fizycznej dla seniorów w ramach 
„PROGRAMU ZAPOBIEGANIA UPADKOM 
DLA SENIORÓW W WOJEWÓDZTWIE 
KUJAWSKO – POMORSKIM”. Zapisy do 
programu prowadzi Beata Janiszewska, 
kierownik Biura Promocji (Urząd Miejski, ul. 
23 Stycznia 7, pokój nr 11). Osoby chętne 
muszą się zgłosić osobiście, celem podpisania 
deklaracj i  uczestnictwa.  Zajęcia będą 
prowadzone od września 2024 r. przez okres 
trzech miesięcy (trzy razy w tygodniu po 45 
m i n . ) .  U  w s z y s t k i c h  k a n d y d a t ó w 
p r z e p r o w a d z o n e  z o s t a n ą  b a d a n i a 
ogólnolekarskie, test sprawności fizycznej 
i  ocena psychologiczna.  Uczestnictwo 
w programie jest BEZPŁATNE. Liczba miejsc 
ograniczona - maksymalnie 50 osób, decyduje 
kolejność zgłoszeń.

Program
dla seniorów

„Wspólnie przeciw uzależnieniom” to festyn zorganizowany 21 maja na soleckim rynku 
przez Centrum Usług Społecznych i Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, promujący zdrowy i trzeźwy styl życia oraz kształtowanie postaw wolnych od 
przemocy i uzależnień. Festyn był jednym z elementów w ramach projektu, który obejmował 
kilka działań profilaktycznych skierowanych do dzieci i młodzieży, oraz dorosłych 
mieszkańców naszego miasta.

W trakcie festynu chcieliśmy pokazać 
lokalnej społeczności, że można się świetnie 
i rodzinnie bawić bez alkoholu. Natomiast tych, 
którzy dotknięci są tym nałogiem chcieliśmy 
przestrzec i zachęcić do życia w trzeźwości.

Atrakcją festynu były gry i zabawy 
rodzinne, konkursy, pokazy straży pożarnej 
i policji, artystyczne występy rozrywkowo-
c y r k o w e  z  b l o k i e m  r o z r y w k o w y m 
i konkursowo- zabawowym w wykonaniu The 
Clown Circus Show Ruphert and Rico. Była 
także możliwość zatańczenia Belgijki. Dużym 
zainteresowaniem cieszyła się zabawa 
strefowa, która polegała na wykonaniu zadań 
w każdej z czterech stref, zebraniu pieczątek 
w każdej z nich, co dawało szansę uczestnikom 
do losowania upominków. Zabawy dotyczyły 
przede wszystkim bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym, był m.in. tor przeszkód, który 
pokonywało się w alkogoglach, drogowe koło 
fortuny, zawierające szereg pytań o znaki 
drogowe. Była też strefa detektywa, która 
swoimi  wskazówkami  p rowadz i ł a  do 
prawidłowego wykonania znaku drogowego, 
oraz strefa, gdzie uczestnicy nabywali wiedzę 
o poszczególnych stopniach policyjnych.

S o l e c c z a n i e  m i e l i  m o ż l i w o ś ć 
poczęstowania się grochówką i ciastem. Była 
również okazja skorzystania z alkogogli 
i  n a r k o g o g l i ,  c o  p o z w a l a ł o  r ó w n i e ż 
doświadczyć osobiście, jak reaguje wzrok, 
a wraz z nim całe ciało na alkohol i narkotyki 
oraz jak widzi osoba będąca pod wpływem 
alkoholu, lub narkotyków. W czasie festynu 
zostały ogłoszone wyniki, wręczone dyplomy 
i nagrody dzieciom i młodzieży biorącym udział 
we  wcześn ie j  og łoszonym konkurs i e 
plastycznym „ Mój pomysł na zdrowie”.

Pracownicy Centrum Usług Społecznych, 
członkowie Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz kurator 
zawodowy w namiocie profilaktycznym byli do 
dyspozycji mieszkańców udzielając informacji 
o miejscach wsparcia i pomocy osobom 
uzależnionym i ich rodzinom.

Dziękujemy burmistrzowi, radnym, 
z a p r o s z o n y m  g o ś c i o m  z a  u d z i a ł 
i zaangażowanie w przebieg imprezy, a także 
mieszkańcom za włączenie się w promocję 
zdrowego stylu życia.

Hanka Stamm
dyrektor CUS

Na festynie
przeciw uzależnieniom

W S P 1  r o z s t r z y g n i ę t y  z o s t a ł 
międzyprzedszkolny konkurs plastyczny 
"Mój ulubiony bohater książkowy". Jury 
(dyrektor, nauczyciel plastyki oraz 
nauczyciele bibliotekarze) wybierało 
laureatów spośród 66. prac plastycznych 
w różnych kategoriach wiekowych. 

Organizatorzy konkursu dyrektor 
M a ł g o r z a t a  N i e d ź w i e d z k a  o r a z 
nauczycie lki  grupy przedszkolnej 
Marzanna Filipiak i Violetta Kosior 
uroczyście podsumowały konkurs. 
Wręczenie nagród oraz dyplomów odbyło 
się na auli szkolnej. Laureatami konkursu 
zostali: w kategorii 3-4 latków: I - Bartosz 
Mucha, II - Nina Ostrowska (Ochronka 
Zgromadzenia Sióst Służebniczek Bdnp), 
III - Aniela Szamocka (Przedszkole 

Publiczne "Dinuś"), wyróżnienie:  Agata 
Jóźwiak  (Przedszkole Niepubliczne 
"Reksio").

W kategorii 5-6 latków: I - Maja 
Dąbrowska ("Reksio"), II - Lilianna 
Ostrowska (Ochronka),  III  -  Julia 
Zawodnik ("Zeróweczki z Jedyneczki" SP 
1), wyróżnienia: Alicja Kotkowska 
(Ochronka) ,  Malwina Obodzińska 
(Przedszkole Publiczne nr 1 "Promyczek"), 
Marcin Kierschke ("Dinuś").

Organizatorzy dziękują wszystkim 
uczestnikom za udział w konkursie, 
a laureatom serdecznie gratulują i życzą 
kolejnych sukcesów.

Konkurs przeprowadzono w ramach 
zadań Narodowego Programu Rozwoju 
Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025.

Rysowali
ulubionych bohaterów
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Porządek
obrad

III SESJA RMII SESJA RM

Na 7 czerwca zaplanowano trzecią 
sesję rady miejskiej z następującym 
porządkiem obrad:

ŘPrzedstawienie przez Burmistrza 
Solca Kujawskiego Raportu o stanie 
Gminy za 2023 rok.

ŘPod jęc i e  uchwa ły  w  sp rawie 
u d z i e l e n i a  B u r m i s t r z o w i  S o l c a 
Kujawskiego wotum zaufania.

ŘPod jęc i e  uchwa ły  w  sp rawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Solec Kujawski za 2023 
rok.

ŘPod jęc i e  uchwa ły  w  sp rawie 
u d z i e l e n i a  B u r m i s t r z o w i  S o l c a 
Kujawskiego absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2023 rok.  

ŘPrzyjęcie planów pracy komisji 
stałych Rady Miejskiej na 2024 rok. 

ŘWolne głosy i wnioski.
Początek sesji o godz. 13.00.

Sesję można śledzić na żywo – 
www.soleckujawski.pl zakładka      
e-sesja. Tam również znajdują się 
materiały archiwalne.

Jak informowaliśmy jakiś czas temu, 
t y t u ł  K u j a w s k o - P o m o r s k i e g o 
Bibliotekarza Roku 2023, nadawany przez 
regionalny  okręg  Stowarzyszenie 
Bibliotekarzy, przyznano Pawłowi 
Marchelowi z Biblioteki Publicznej 
w Solcu Kujawskim. Dyplom i statuetkę 
w r ę c z y ł  D o m i n i k  P i o t r o w s k i , 
przewodniczący kujawsko-pomorskiego 
okręgu SBP, 28 maja na wojewódzkich 
obchodach Dnia Bibliotekarza. Kilka dni 
wcześniej, 24 maja w Warszawie podczas 
Międzynarodowych Targów Książki 
P. Marchel odebrał z rąk przewodniczącej 
SBP Barbary Budyńskiej wyróżnienie 
w ogólnopolskim konkursie Bibliotekarz 
Roku 2023. Solecczanin znalazł się wśród 
16. najlepszych bibliotekarzy z całego 
kraju. W głosowaniu wojewódzkich 
okręgów SBP zajął 12 miejsce. (fot. 
Szymon Zdziebło/ tarantoga.pl  dla 
UMWKP)

Statuetka
wręczona

sprawozdawczym zlecono opracowanie 
wytycznych wraz z oszacowaniem kosztów 
modernizacji nawierzchni parkingu OSP, 
op racowan ie  ak tua l i zac j i  ekspe r tyzy 
konstrukcyjno – budowlanej oceny stanu 
t echn icznego  wraz  z  inwen ta ryzac ją 
o g ó l n o b u d o w l a n ą  b u d y n k u  C e n t r u m 
Aktywności i Edukacji, wczym odbyły się 
konsultacje społeczne dotyczące koncepcji 
budowy skateparku, złożono odwołanie od 
decyzji ministerstwa kultury o nieprzyznaniu 
środków z programu ochrony zabytków na 
remont elewacji szkoły muzycznej. Uwagi ze 
spotkania  zos ta ły  uwzględnione przy 
opracowaniu programu funkcjonalno – 
użytkowego. Ponadto wykonano 250 m 
wodociągu w ul. Wyczółkowskiego, uzyskano 
w a r u n k i  p r z y ł ą c z e n i a  n a m i o t ó w 
magazynowych i kontenerów biurowych grupy 
Bizon do sieci ENEA, podpisano umowę na 
wymianę i montaż 135. siedzisk na stadionie 
głównym (red. odbiór był 3 czerwca). 
Podpisano także umowę na opracowanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej 
zagospodarowania terenów przy ścieżce 
rowerowej w Otorowie w ramach projektu 
obywa te l sk i ego  pn .  „ReAk tywac j a” . 
„W zdrowym ciele zdrowy duch” – zajęcia 
s p o r t o w e  z  g i m n a s t y k ą  k o r e k c y j n o -
kompensacyjną, „Skok na głęboką wodę” – 
program powszechnej nauki pływania dla 
dzieci, „Bądź widoczny” – doświetlenie przejść 
dla pieszych i rowerów na terenie gminy to 
projekty, na których realizację złożono wnioski 
o dofinansowanie. Wiadomo już, że trzeci 
wniosek nie został zakwalifikowany do 
kolejnego etapu. Burmistrz omówił również 
zagadnienia dotyczące pozostałych sfer 
działalności gminy tj. m.in. zagospodarowania 
przestrzennego, zamówień publicznych, 
utrzymania miasta, oświaty czy pomocy 
społecznej. W dyskusji głos zabrał Wojciech 
Elszyn, który zwrócił uwagę, że koszty 
realizacji skateparku wynikające ze złożonych 
ofert przekraczają środki zarezerwowane przez 
g m i n ę .  P y t a ł  c z y  i n w e s t y c j a  b ę d z i e 
realizowana? Burmistrz odpowiedział, że będą 
podjęte działania zmierzające w tym kierunku.

W kolejnym punkcie radni głosowali nad 
zamianami  budżetu .  Pro jekt  uchwały 
przedstawiła skarbnik Alina Kowalska. 
Ogółem dochody zostały zwiększone o 108 tys. 
zł. Ograniczono także środki na realizację zadań 
inwestycyjnych. Grażyna Bieniek pytała czy te 
środki zostały przesunięte na inne inwestycje po 
skreśleniu wydatków na wiatę śmietnikową 
przy SP 4, modernizację schodów przy SP 4, 
p r o j e k t  k l i m a t y z a c j i  w  k l a s a c h 
i  pomieszczeniach biurowych w SP 1, 
termomodernizację przedszkola „Promyczek” 
i montaż paneli fotowoltaicznych w szkole 
muzycznej. A. Kowalska poinformowała, że 
część środków została przesunięta, np. 
zwiększono środki o 265 tys. zł na modernizację 
nawierzchni boiska do koszykówki przy SP 4. 
Ostatecznie wysokość planowanych dochodów 
ma wynieść 135,7 mln zł, a wydatków 132,7 mln 
zł. Radni zmienili też Wieloletnią Prognozę 
Finansową.

W kolejnych uchwałach rada ustaliła diety 
radnych sołtysów i  przewodniczących 
zarządów osiedli  oraz wynagrodzenie 
burmistrza (o szczegółach napiszemy 
w kolejnym numerze). Zanim przystąpiono do 
głosowania Dawid Konwiński zaapelował 
o rozważenie czy należy ustalać wysokość diety 
na maksymalnym poziomie przewidzianym 
p r z e z  u s t a w o d a w c ę .  Z a p r o p o n o w a ł 
pozostawienie wskaźnika wyliczania diety 
obowiązującego obecnie, powiększonego 
o  w s k a ź n i k  i n fl a c j i  o r a z  w i e l k o ś c i 
procentowych podstawy naliczania. Podobne 
zdanie wyraził W. Elszyn. Ostatecznie projekt 
uchwały został przegłosowany (za – 7 głosów, 
przeciw – 3, wstrzymujące – 2). Z kolei 
jednogłośnie przyjęto uchwałę o wysokości 
wynagrodzenia burmistrza.

W dalszej części obrad radni ustalili 
wysokość bonifikaty od ceny sprzedaży 
gminnych mieszkań. Najemcy, którzy wniosą 
jednorazową zapłatę, może zostać udzielona 
bonifikata w wysokości  40 proc. W wypadku 
rozłożenia płatności na raty, bonifikata wyniesie 
20 proc. Od 1 września br. opłata za każdą 
godzinę pobytu dziecka w przedszkolu ponad 
bezpłatne 5 godzin dziennie, będzie wynosiła 
1,44 zł. Radni zdecydowali, że wybory organów 
osiedli i sołectw mają odbyć się do końca 
października  br.  W kole jnej  uchwale 
z d e c y d o w a n o  o  p r z e k a z a n i u  s k a r g i 
mieszkańców ul. Średniej na wydanie decyzji 
o warunkach zabudowy wydanych przez gminę 
inwestorowi zamierzającemu wybudować 
budynek produkcyjno – magazynowy wraz 
z zewnętrzną infrastrukturą. Radni, zgodnie ze 
stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, przekazali skargę do rozpatrzenia 
właściwemu organowi tj. Samorządowemu 
Kolegium Odwoławczemu. Uchwalili również 
dopłatę do ceny ścieków odprowadzanych przez 
mieszkańców, co spowoduje obniżenie opłaty 
o złotówkę brutto za m 3.

Następna uchwała dotyczyła ustalenia 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Szczegóły wyliczeń przyjętych 
w projekcie tej regulacji przedstawił Cezary 
Ball, dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta. 
Przedtem jednak głos zabrał burmistrz, 
wskazując, iż podpisał projekt uchwały, jako 
zgodny pod względem formalnym i prawnym, 
ale ma wątpliwości co do przedstawionych 
wyliczeń. Dodał, że uchwała postulująca 
zmniejszenie stawki była inicjatywą czterech 
radnych poprzedniej kadencji. Po wysłuchaniu 
uzasadnienia głos zabrał W. Elszyn, który 
podkreślił, że przyjęto błędne założenia 
wyliczeń, co spowodowało nieuwzględnienie 
tysiąca ton odpadów, które jednak powstają, 
w tym najdroższe tj. bioodpady i odpady 
wie lkogaba ry towe .  P rzec iw  uchwa le 
zagłosowało dziewięciu radnych, a trzech 
wstrzymało się od głosu. Tak więc uchwały nie 
podjęto.

Z kolei ostatnia uchwała, wprowadzająca 
zmiany do zasad i trybu przeprowadzania 
budżetu obywatelskiego, zaproponowane 
w  t r a k c i e  p r a c  z e s p o ł u  d s .  b u d ż e t u 
obywatelskiego, została przyjęta jednomyślnie.

Na koniec radni wysłuchali sprawozdania 
z  r e a l i z a c j i  p r o g r a m u  w s p ó ł p r a c y 
z organizacjami pozarządowymi.

Zbigniew Stefański

Dokończenie ze str. 1
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Solec na starej fotografii (33)

Nadleśnictwo Solec Kujawski (Oberförsterei Schulitz) powstało w 1887 roku. Obszar 
nowej jednostki został wyodrębniony z terenu pięciu nadleśnictw: Bartodzieje, Cierpice, 
Glinki, Leszyce oraz Wodek. W skład Nadleśnictwa wchodziło pięć leśnictw: Chrośna, Kabat, 
Jezierce, Trzcianka i Emilianowo. W 1895 roku wybudowano widoczną na zdjęciu nową 
siedzibę nadleśnictwa. Trzeba wspomnieć, że w mieście rozwijał się wówczas przemysł 
drzewny, chociaż surowiec do tartaków sprowadzany był głównie z terenu zaboru rosyjskiego 
i transportowany Wisłą za pośrednictwem flisaków. 19 stycznia 1920 roku, po 148. latach 
przerwy Solec wrócił w granice niepodległej Polski. Wtedy też tereny Nadleśnictwa Solec 
przeszły pod polski zarząd. Protokolarne przekazanie nadleśnictwa nastąpiło 23 października 
1920 roku. Z rąk niemieckiego nadleśniczego Hansa Schmida administrowanie lasami przejął 
pierwszy polski nadleśniczy M. Kosztulski. Obszar nadleśnictwa liczył wówczas 5389 
hektarów. W skład nadleśnictwa wchodziły leśnictwa: Chrośna, Łażyn, Kabat, Trzcianka, 
Jezierce i Zagórzanka. Opisując historię lasów Nadleśnictwa Solec Kujawski, należy też dodać 
informację dotyczącą Lasu Miejskiego (dzisiejsze Leśnictwo Miejskie), którego powierzchnia 
zajmowała w 1926 r. 757,16 ha. Leśniczym Lasu Miejskiego w dwudziestoleciu 
międzywojennym był Michał Naskręt. Widoczny na zdjęciu budynek stoi do dzisiaj przy ulicy 
23 Stycznia i pełni funkcję mieszkalną.

Od 15 maja burmistrz na swojego 
zastępcę powołał Kingę Rubaszewską. 
Przed podjęciem pracy w soleckim 
urzędzie, przez osiemnaście lat pracowała 
w Urzędzie Miasta w Bydgoszczy najpierw 
na stanowisku inspektora w Referacie 

Zagospodarowania Przestrzennego, 
a  os tanie  cz tery  la ta  w Referac ie 
Utrzymania Miasta w Wydziale Zieleni 
i  Gospodarki  Komunalnej .  Do je j 
obowiązków należało między innymi 
prowadzenie postępowań związanych 
z wydawaniem decyzji o warunkach 
zabudowy i o ustaleniu lokalizacji 
inwestycji celu publicznego, wydawanie 
opinii urbanistycznych, opinii o zgodności 
podziałów geodezyjnych z miejscowymi 
p l a n a m i  z a g o s p o d a r o w a n i a 
przestrzennego, uzgadnianie i opiniowanie 
inwestycji miejskich pod względem 
ochrony zieleni, projektowanie zieleni na 
terenie Bydgoszczy, opieka i nadzór oraz 
wyznaczanie prac agrotechnicznych 
i utrzymaniowych nad terenami zieleni 
publicznej w ścisłym centrum miasta tj. 
Wyspa Młyńska, Stary Rynek, Stary Port, 
Park Kazimierza Wielkiego i Park 
Kochanowskiego. Sprawowała również 
nadzór merytoryczny przy realizacji 
programu wdrażającego Bydgoskie 
Standardy Zieleni.

K. Rubaszewska ukończyła studia 
i n ż y n i e r s k i e  w  Wy ż s z e j  S z k o l e 
Zawodowej w Sulechowie na kierunku 
ksz ta ł towanie  t e renów z ie lonych 

i magisterskie na Akademii Rolniczej 
w Szczecinie – kierunek architektura 
krajobrazu. Urodziła się w Krynicy Zdrój, 
potem wiele razy zmieniała miejsce 
z a m i e s z k a n i a ,  c o  w i ą z a ł o  s i ę 
z wykonywaną pracą zawodową przez 
rodziców. W Solcu Kujawskim mieszka od 
dwunastu lat. Ma męża i dwóch synów – 
dwunastoletnich bliźniaków. – Przyjęłam 
propozycję od pana burmistrza objęcia 
stanowiska jego zastępcy. Zastanawiałam 
się, czy podołam zadaniu, ale wyznaję 
zasadę, że trzeba próbować. Mam nadzieję, 
że uda nam się coś fajnego osiągnąć.

W swoim CV K.  Rubaszewska 
wymieniając zainteresowania wskazuje na 
szydełkowanie, narciarstwo, podróże 
i czytanie książek. Kiedy dopytaliśmy, 
powiedziała, iż lubi literaturę angielską, 
kryminały. A jeśli chodzi o szydełkowanie 
w wolnym czasie szydełkuje serwetki, 
mandale i ozdoby choinkowe.

Przed nowym
wyzwaniem

Co jakiś czas w mediach pojawiają się 
różne plebiscyty, a to na budowlę roku, a to 
na najsympatyczniejszego malucha, babcię 
czy dziadka. Możemy wybrać najlepszego 
fryzjera, rolnika, koło gospodyń wiejskich, 
nauczyciela. Wybierane są też najlepsze 
fi r m y ,  s a m o r z ą d y .  R a n k i n g ó w 
i plebiscytów jest naprawdę dużo.

Jednym z obecnie prowadzonych jest 
p l eb i scy t  Osobowość  Roku  2023 
ogłoszony przez wydawnictwo Polska 
P r e s s .  N a  s t r o n i e  i n t e r n e t o w e j 
regionalnego dziennika, należącego do 
tego wydawnictwa – Gazety Pomorskiej 
(www.pomorska.pl/osobowosc) oraz na 
łamach wydań papierowych, możemy 
śledzić informacje o plebiscycie. Wśród 
osób nominowanych do tego tytułu, 
w różnych kategoriach, znalazło się wielu 
solecczan. Na ich kandydatury w etapie 
powiatowym, możemy głosować jeszcze 
do 19 czerwca br. do godz. 21.00.

Na liście nominowanych są (według 
poszczególnych kategorii): Czesław 
Frischke, Marek Małecki (Biznes); 
Agnieszka Skucińska, Fabian Zieliński, 
Hanna Gołdyn, Karol Gramowski, 
Krystian Górski, Patryk Wiśniewski, 
Ryszard Karólewski, Tomasz Skuciński 
(Działalność społeczna i charytatywna); 
Halina Franaszczuk, Iwona Lichocka, 
Julia Jaskot (Kultura); Alicja Żaguń, 
Roman Guździoł ,  Teresa Substyk 
(Polityka, samorządność i społeczność 
lokalna). 

Głosy można oddawać internetowo (za 
darmo), bądź sms-em (płatne).

Osobowość
roku 2023
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Przez trzy dni, od 19 do 22 maja, 
w naszym województwie przebywała 
delegacja samorządowców z Łotwy pod 
przewodnictwem ambasadora Republiki 

Łotewskiej Jurisa Poikānsa. Podczas 
p o b y t u ,  g o ś c i e  z a p o z n a w a l i  s i ę 
z najlepszymi praktykami w dziedzinie  
rozwoju lokalnego i regionalnego. Jednym 
z punktów wizyty  było  spotkanie 
z przedstawicielami kujawsko-pomorskich 
samorządów, w tym naszej gminy.

-  M a r s z a ł e k  P i o t r  C a ł b e c k i 
zaproponował, skorzystanie z możliwości 
p r z e d s t a w i e n i a  o s i ą g n i ę ć  S o l c a 

Kujawskiego. Biuro promocji sprawnie 
przygotowało prezentację, na co było 
niewiele czasu. O Solcu opowiedziała 
łotewskiej delegacji radna Jowita Dec, 

która przygotowała tłumaczenie na język 
angielski – zaznaczył burmistrz Adam 
Michalak.

Znalazły się w niej podstawowe 
informacje charakteryzujące gminę. Były 
wiadomości o Parku Przemysłowym, 
projekcie BiT City, w którego ramach 
powstał nowy dworzec kolejowy, naszym 
zapleczu kulturalnym i sportowym. Nie 
zabrakło także kilku zdań na temat 

rekultywacji terenów po byłej Nasycalni. 
Burmistrzowie, uczestniczący w spotkaniu 
oczekiwali informacji o rozwiązaniach 
funkcjonujących w polskich samorządach. 
Szczególnie, jak zmienił się nasz region 
dzięki środkom pozyskanym z funduszy 
unijnych. Była to doskonała okazja do 
nawiązania bezpośrednich relacj i . 
Burmistrz uzgodnił z wiceprzewodniczącą  
rady powiatu Rezekne Eriką Teirumniekas 
podjęcie wspólnych działań przy realizacji 
projektów społecznych dotyczących 
dziedzictwa historycznego. Podkreślił, że 
jeżeli współpraca będzie układała się 
dobrze, nie wyklucza w przyszłości 
nawiązania partnerskich relacji między 
naszymi samorządami na szerszą skalę.

Bardzo dziękuję Prezesowi
Grupy Kapitałowej SOLBET

doktorowi honoris causa
MARKOWI 

MAŁECKIEMU
za wieloletnią pomoc

w opiece nad moją ciężko 
chorą córką Michaliną.

Anetta Jaworska

Zadzwonił do nas mieszkaniec 
z pytaniami dotyczącymi Telewizji 
Solec. Chciał, byśmy zapytali 
u źródła, kiedy można oglądać 
programy informacyjne oraz czy 
istnieje możliwość zamieszczenia 
programu TV Solec w przewodniku 
po programach, bo woli korzystać 
z telewizora, a nie z internetu. Pytania 
p r z e k a z a l i ś m y,  a  o t o  j a k ą 
uzyskaliśmy odpowiedź. Otóż, 
premiera tygodnika informacyjnego 
odbywa się w piątki o godzinie 17.45, 
natomiast powtórki są codziennie 
o tej samej godzinie. Jeśli chodzi 
o przewodnik po programach to 
niestety infrastruktura telewizji 
k a b l o w e j  n i e  p o z w a l a  n a 
zamieszczenie EPG (elektronicznego 
p r z e w o d n i k a  p o  k a n a ł a c h 
t e l e w i z y j n y c h ) .  O d  c z e r w c a 
pomiędzy reklamami, w tak zwanym 
segmencie ogłoszeń nadawcy, będzie 
wyświetlana rozpiska z godzinowym 
p r o g r a m e m ,  k t ó r y  b ę d z i e 
wyświetlany w Telewizji Solec.

Czytelnicy
pytają

Kolejna edycja Soleckiej  Nocy 
Muzeów wydarzyła się 18 maja. Została 
przygotowana dzięki współpracy Muzeum 
Solca im. Księcia Przemysła, Soleckiego 
Centrum Kultury, JuraParku Solec, 
Muzeum Ochotniczej Straży Pożarnej oraz 
Galerii INGA. Noc Muzeów w Muzeum 
Solca rozpoczęło wręczenie nagród dla 
laureatów historycznego Konkursu Wiedzy 
o Solcu Kujawskim. W tegorocznej edycji 
wzięli udział młodzi miłośnicy historii 
z klas VI, VII i VIII soleckich szkół 
podstawowych oraz z Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych. 
Następnie amatorzy historii regionalnej 

m o g l i  w y s ł u c h a ć  d r .  M i c h a ł a 
Targowskiego z Uniwersytetu Mikołaja 
Kopernika, który poprowadził interesującą 
gawędę o Olędrach w Solcu i okolicach. 
Kolejnym punktem Nocy Muzeów w Villi 
Anna była projekcja filmu pt. „Loret – 
leśnik z charakterem”, prezentującego 
postać Adama Loreta – pierwszego 
dyrektora Lasów Państwowych. Projekcja 
filmu była możliwa dzięki uprzejmości 
Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 
w Toruniu. Do północy chętni mogli 
obejrzeć wystawę stałą „Dzieje Solca 
Kujawskiego i okolic”, a także ekspozycję 
c z a s o w ą  p t .  „ 1 0 0  L a t  L a s ó w 
Państwowych”. Sprzyjająca pogoda 
sprawiła, że dużą popularnością cieszył się 
konkurs z pieczątkami. Dla uczestników 
konkursu przygotowano zestawy nagród, 
k t ó r e  z o s t a ł y  u f u n d o w a n e  p r z e z 
organizatorów Soleckiej Nocy Muzeów.

Noc
w muzeum

Delegacja z Łotwy
usłyszała o naszej gminie
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Soleckie Centrum Kultury

Kulturalny
przekładaniec
SENIORIADA  SOLECKA  2024
Stowarzyszenie "AS" Aktywny Senior 

Solec Kujawski wraz z Soleckim Centrum 
Kultury oraz Partnerami DROBEX AGRO 
i Nadleśnictwem Solec Kujawski, zapraszają 
w s z y s t k i c h  s o l e c k i c h  s e n i o r ó w  n a 
PIERWSZĄ  SOLECKĄ SENIORIADĘ.

Projekt został dofinansowany ze środków 
Konkursu „Seniorzy w akcji" realizowanego 
przez Towarzystwo Inicjatyw Twórczych "ę" 
w ramach programu „Uniwersytety Trzeciego 
Wieku” Polsko-Amerykańska Fundacja 
Wolności.

Uroczyste otwarcie Senioriady Soleckiej 
2024 odbędzie się 8 czerwca o godz. 12.30 
w Soleckim Centrum Kultury. Tam również 
będzie miało miejsce otwarcie wystawy pt. 
„Zainteresowania i pasje soleckich seniorów”.  
W programie występy i spektakl teatralny oraz 
uroczysty przemarsz „kapeluszowy” ulicami 
Solca Kujawskiego z Soleckiego Centrum 
Kultury do Jura Parku, gdzie odbędzie się 
druga część uroczystości. 

Do udziału w wydarzeniu zachęcamy 
wszystkich seniorów z Solca Kujawskiego 
oraz okolic. Zapraszamy w barwnych 
kapeluszach – warto, ponieważ najciekawsze 
z nich zostaną wyróżnione w konkursie na 
najładniejszy kapelusz!  

Szczegóły wydarzenia na plakacie na 
str. 8.

ARTYSTYCZNE
POWITANIE  WAKACJI
Wakacje zbliżają się wielkimi krokami. 

Zapraszamy na wydarzenia kończące rok 
pracy w sekcjach SCK:

11 czerwca o godz. 17.30 artystyczne 
powitanie lata – występy wokalne i teatralne 
sekcji gitarowej Bartosza Podolaka , 
wokalnej i teatralnej Dominiki Cieślak, wstęp 
wolny.

17 czerwca o godz. 17.00 zakończenie 
zajęć obu grup „Małego Chemika” pod 
kierunkiem Ewy Bator-Klause  grupa 
zamknięta - zakończenie dla uczestników 
zajęć z rodzicami.

18 czerwca o godz. 16.30 odbędzie się 
zakończenie grupy „Mama i ja” Klaudii 
Plichty oraz obu grup „SENSOstworków” 
Gabrieli Walczak, zakończenie również dla 
uczestników zajęć z rodzicami. Tego dnia 
o godz. 18.00 na scenie SCK zaprezentuje się 
również grupa taneczna Aleksandry 
Grudzińskiej, wstęp wolny.

19 czerwca o godz. 16.30 otwarcie 
wystawy prac uczestników zajęć plastycznych 
Agaty Bądzielewskiej w Galerii „Przed”, 
zakończenie obu grup, wstęp wolny.

o godz. 17.00 przedstawienie grup 
artystycznych – zakończenie obu grup 
„Gigusiów” Katarzyny Stamm oraz grupy 
teatralnej „Teatr Małej Stopy” Gabrieli 
Walczak, sala widowiskowa, wstęp wolny.

27 czerwca .o godz. 17.00 zakończenie 
„Klubu Kobiet” Marzanny Szewczyk, 
kawiarnia SCK, tylko dla uczestników zajęć.

5 lipca o godz. 17.30 otwarcie wystawy 
prac uczestników zajęć plastycznych 
„Ultramaryny”,  „Belle  Arte”,  grupy 
młodzieżowej Henryka Kłosińskiego oraz 
rzeźby Janusza Maya w Galerii Homo Faber, 
wstęp wolny.

KONKURSY  W  SCK
SCK ogłosiło konkurs plastyczny pn. 

„Solec i moja rodzina”. Konkurs zostanie 
przeprowadzony w trzech kategoriach 
wiekowych: 5-6 lat, 7-9 lat i 10-14 lat. Prace 
plastyczne w technikach - malarstwo lub 
pastele olejne, w formacie A3 należy składać 
do sekretariatu SCK do 10 czerwca br. Drugi, 
to konkurs fotograficzny pn. „Mój ulubiony 
z a k ą t e k  S o l c a ” .  K o n k u r s  z o s t a n i e 
przeprowadzony w dwóch kategoriach 
wiekowych: do 16 lat i powyżej 16 lat. Prace 
fotograficzne wysyłajc ie  na  e-mai l : 
marketing@sck-solec.com, także do 10 
czerwca br. W treści maila powinny być 
zawarte: imię i nazwisko, wiek i dane 
kontaktowe. Szczegóły i regulaminy obu 
konkursów są na www.sck-solec.com. 
Rozstrzygnięcie konkursów odbędzie się 
podczas Dni Solca - 14 czerwca br. w SCK.

WIECZÓR  POEZJI
„CZUŁE  MIEJSCA”
W d e s z c z o w y  w i e c z ó r  2 3  m a j a 

wyruszyliśmy w niezwykłą podróż do 
"Czułych miejsc". Przed zebranymi w Galerii 
Homo Faber miłośnikami poezji swoje 
tajemnicze czułe miejsca odkryli lokalni 
poeci: Magdalena Borkowska, Anna 
Chwałek,  Urszula Mruk,  Grażyna 
Rochna-Woźniak, Milena Touściuk 
i Mirosław Woźniak. Tradycyjnie, wiosenną 
oprawę fotograficzną przygotowała solecka 
fotograficzka Danuta Adamczyk. O oprawę 
muzyczną zadbał Grzegorz Paczkowski – 
wykonawca z nurtu poezji śpiewanej 
i piosenki autorskiej.

Na początek wieczoru w świat poetyckich 
doznań wprowadziła nas Grażyna Rochna-
Woźniak przytaczając jako zaproszenie do 
spotkania z poezją fragment wykładu 
n o b l o w s k i e g o  O l g i  To k a r c z u k 
w  S z t o k h o l m i e :  „ C z u ł o ś ć  j e s t  t ą 
najskromniejszą odmianą miłości. To ten 
rodzaj, który nie pojawia się w pismach ani 
w ewangeliach, nikt na nią nie przysięga, nikt 
się na nią nie powołuje. Nie ma swoich 
emblematów ani symboli, nie prowadzi do 

zbrodni ani zazdrości. Pojawia się tam, gdzie 
z uwagą i skupieniem zaglądamy w drugi byt, 
w to, co nie jest „ja”.”

SCK dziękuje poetom za piękne słowa, 
wszystkim za obecność i wspólną podróż do 
Czułych miejsc… Wspomnijmy ten wieczór 
raz jeszcze dzięki fotografiom Bartosza 
Pelikanta.

KINO  KULTURA  ZAPRASZA
7 CZERWCA
17.00 – MOJA GWIAZDKA
familijny / czas: 79 min. / od 6 lat
Po przeprowadzce do dużego miasta Laura 

tęskni za poprzednim domem. Czuje się 
samotna, nie lubi nowego mieszkania, 
a znalezienie przyjaciół w nowym miejscu nie 
jest łatwe. Pewnego dnia widzi spadającą na 
ziemię gwiazdkę, znajduje ją i opatruje jej 
skaleczone ramię. Tak zaczyna się magiczna 
przyjaźń dziewczynki i gwiazdy.

Inspiracją do powstania filmu stała się 
książka dla dzieci  autorstwa Klausa 
Baumgarta, która sprzedała się w dwóch 
milionach egzemplarzy w 31 krajach.

19.00 – BIAŁA ODWAGA
wojenny, dramat / czas: 116 min. / od 15 lat
Miłość, zdrada i poświęcenie w historii 

dwóch podhalańskich rodów wystawionych 
na najtrudniejszą próbę podczas niemieckiej 
okupacji. Czy miłość okaże się silniejsza niż 
więzy krwi? 

Koniec lat 30. na Podhalu. Utalentowany 
taternik, potomek znakomitego góralskiego 
rodu Jędrek Zawrat lubi życie na krawędzi. 
Gdy się wspina, wybiera najtrudniejsze drogi, 
gdy kocha gotów jest poświęcić wszystko. 
Jego wybranką jest piękna Bronka. Jednak na 
skutek rodzinnej decyzji ręka dziewczyny 
zostaje oddana starszemu z braci Zawratów, 
statecznemu i poważnemu Maćkowi. Dumny 
Jędrek porzuca rodzinne strony, by szukać 
zapomnienia wśród krakowskiej bohemy. Na 
swojej  drodze spotyka niemieckiego 
naukowca i alpinistę Wolframa, który głosi 
teorię, w myśl której Górale pochodzą od 
starogermańskiego plemienia Pragotów. Gdy 
w y b u c h a  w o j n a ,  N i e m c y  o f e r u j ą 
mieszkańcom Podhala współpracę. Maciej 
Zawrat wspierany przez wiele wybitnych 
rodów, zdecydowanie odrzuca tę propozycję. 
Jednak przekonany przez Wolframa Jędrek, 
mając nadzieję na odzyskanie ukochanej 
i ocalenie swojej społeczności przed wojenną 
zagładą, podejmuje współpracę. Jędrek 
i Maciej uwikłani w historię, zmuszeni do 
najtrudniejszych wyborów, kochający tę samą 
kobietę, staną po przeciwnych stronach sporu, 
który zdecyduje nie tylko o ich osobistych 
losach, ale o przyszłości całego regionu.

Zwiastuny i opisy filmów na FB Kino 
Kultura i www.sck-solec.com oraz na FB 
Soleckiego Centrum Kultury. Bilety do 
nabycia w punkcie SCK oraz on-line przez 
www.sck-solec.com, zakładka bilety.
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Wydawca dwutygodnika: 

Urząd Miejski, ul. 23 Stycznia 7, 

86-050 Solec Kujawski.

Tel. 52 - 387 - 01 - 32

e-mail: rzecznik@soleckujawski.pl

Redaguje Zbigniew Stefański.

Druk:                     Józef Śmigaj,

Solec Kujawski.

Sport i rekreacja

Kalendarz
imprez

Mecz III ligi piłki nożnej Unia Drobex 
S o l e c  K u j a w s k i  –  P o g o ń  N o w e 
Skalmierzyce, 8 czerwca (sobota), godz. 
12.00, stadion OSiR; Mecz piłki nożnej 
klasy A seniorów Unia II Solec Kujawski – 
Chemik II Bydgoszcz, 8 czerwca (sobota), 
godz. 15.30, stadion OSiR; X Biegi 
Uliczne im. Antoniego Nawrockiego 
9 czerwca (niedziela), godz. 10.00; Mecz 
piłki nożnej trampkarzy Wisełka Solec 
Kujawski – Wisła Fordon, 12 czerwca 
(środa), godz. 17.00, boisko boczne; Mecz 
piłki nożnej młodzików Wisełka Solec 
Kujawski – Wisła Fordon, 15 czerwca 
(sobota), godz. 10.00, boisko boczne; 
Mecz piłki nożnej młodzików Unia Solec 
Kujawski – BKS Bydgoszcz, 16 czerwca 
(niedziela), godz. 10.00, boisko boczne; 
Uroczystości 100-lecia KS Unia Solec 
Kujawski, 29 czerwca (sobota), kompleks 
OSiR; Mecz towarzyski piłki nożnej 
Unia Solec Kujawski – Chojniczanka 
Chojnice, 29 czerwca (sobota), godz. 
15.30, stadion OSiR.

Trwają przygotowania do wystawy 
jubileuszowej z okazji 100 lat KS UNIA Solec 
K u j a w s k i .  M u z e u m  S o l c a  p r o s i 
o wypożyczenie pamiątek i zdjęć. Zwłaszcza 
poszukiwane są zdjęcia sekcji koszykówki, 
boksu, lekkoatletyki, tenisa stołowego 
i siatkówki oraz piłki nożnej z lat 80. 

Zdjęcia Unii
poszukiwane

Nieodłącznym elementem Biegów Ulicznych im. Antoniego Nawrockiego jest chwilowe 
zamykanie niektórych ulic w naszym mieście. Nie inaczej będzie także podczas jubileuszowej 
dziesiątej edycji imprezy, która odbędzie się w niedzielę 9 czerwca br. Zamknięte wtedy będą: 
od godziny 9.30 do 13.30 – podczas wszystkich biegów dziecięcych (na 250 m, 600 m, 800 m. 
i 1600 m) – ulice: gen. S.Roweckiego „Grota”, Dworcowa oraz 29 Listopada; od godziny 11.00 
do 13.30 – podczas Biegów Głównych na 5 000 m i 10 000 m – dodatkowo także ulice: 23 
Stycznia, Żwirki i Wigury, Słowackiego oraz Piastów. Za utrudnienia przepraszamy.

W sobotę, 15 czerwca br., klub fitness 
i siłownia Active Planet z okazji 4. urodzin 
będzie otwarta dla wszystkich mieszkańców 
Solca Kujawskiego od godziny 8.00 do 16.00 
bez opłat wstępu. Tego dnia można uczestniczyć 
w zajęciach fitness,  skorzystać z porad 
instruktorów lub ćwiczyć indywidualnie. Na 
zajęciach grupowych liczba miejsc jest 
ograniczona. Chcąc mieć pewność, że będzie 
miejsce, warto wcześniej zadzwonić lub zapisać 
się przez stronę internetową. Jest też propozycja 
zajęć ogólnorozwojowych dla najmłodszych, 
Cross Kids o godzinie 10.00.

O skali popularności Wyścigu Rowerowego dla 
dzieci i młodzieży, której organizatorem był 
Uczniowski Klub Sportowy „Top” Solec Kujawski, 
świadczy fakt, iż po raz kolejny pobito rekord 
frekwencji. 2 czerwca wystartowało aż 222. 
młodych miłośników jazdy na rowerze. Rozegrano 
cztery wyścigi w następujących kategoriach 
wiekowych: dzieci do 7 lat, 8 - 9 lat, 10 - 11 lat oraz 
12 - 14 lat. Przed rozpoczęciem zawodów każdy 
uczestnik otrzymał pakiet startowy, zaś po 
ukończonym wyścigu pamiątkowy medal. 
Najlepsze trójki w swoich kategoriach otrzymały 
medale oraz nagrody rzeczowe. Wyróżniono także 
najmłodszych uczestników zawodów.

Jak zwykle obok rywalizacji sportowej na 
wszystkich czekał szereg atrakcji. Można było 
wziąć udział w Integracyjnych Warsztatach 
Makramy, poczęstować się pysznym ciastem, stać 
się właścicielem tatuażu o tematyce rowerowej czy 
skorzystać z bezpłatnego badania wzroku.  
Niesamowicie ważnym elementem dnia była także 
zbiórka charytatywna pod nazwą „Rowerem po 
zdrowie Helenki”, na leczenie młodej mieszkanki 
naszego miasta. Do puszek trafiło aż 5555,55 zł! 

Czołowe lokaty w poszczególnych kategoriach 
zdobyli: * dziewczęta (roczniki 2017 i młodsze) – 
dystans 1250 m (24 zawodniczki): 1. Agata 
Nawrocka, 2. Lena Ciorkowska, 3. Julianna 
Dudaczyk – Melon; * chłopcy (roczniki 2017 
i młodsi) – dystans 1250 m (49 zawodników): 
1. Tadeusz Majchrowski, 2. Mieszko Kordus, 
3. Antoni Przybył; * dziewczęta (roczniki 2015 - 
2016)  –  dystans  1250 m (s tar towało 31 
zawodniczek): 1. Kaja Młynarska, 2. Aleksandra 
Staszewska, 3. Zofia Dreliszak; * chłopcy (roczniki 
2015 - 2016) – dystans 1250 m (36 zawodników): 
1. Kuba Wikarski, 2. Franek Ostrowski, 3. Oskar 
Mikołajek; * dziewczęta (roczniki 2013 - 2014) – 
dystans 2500 m (21 zawodniczek): 1. Marta 
Szmańkowska, 2. Joanna Staszewska, 3. Maja Sell; 
* chłopcy (roczniki 2013 - 2014) – dystans 2500 m 
(32 zawodników): 1. Tymon Kowalewski, 2. Hubert 
Jabłoński, 3. Ksawery Wilk; * dziewczęta (roczniki 
2010 – 2012) – dystans 3750 m (11 zawodniczek): 

1. Maria Kaczan, 2. Iga Bylińska, 3. Wiktoria 
Tołysz; * chłopcy (roczniki 2010 - 2012) – dystans 
3750 m (18 zawodników): 1. Marceli Przybylski, 
2. Maksik Baraban, 3. Kacper Kraszkiewicz.

Najmłodszą zawodniczką była Liliana 
Organiściak, najmłodszym zawodnikiem Marcin 
Stępień.

Organizatorzy dziękują wszystkim sponsorom 
VI Wyścigu Rowerowego, bez których impreza nie 
byłaby tak udana. Odpowiednią oprawę, bogatą 
pulę nagród oraz atrakcje loterii fantowej 
zapewnili: Gmina Solec Kujawski, Salon 
Rowerowy Aljot, Studio Reklamy Madres, 
Centrum Optyczno Okulistyczne, Lodziarnia 
Solec, Pizzeria Twoje Smaki, JuraPark Solec, 
Roszak Chłodnictwo Klimatyzacja, Lewiatan Solec 
Kujawski, Sklep sportowy Decathlon Fordon, 
Salon łazienek Enano, Sol-Bud, Nasz Bar, Żelmet 
oraz dp techniq Paweł Drożniewski.

UKS Top (w osobach głównych organizatorów 
–  S e b a s t i a n a  M ę d l e w s k i e g o ,  Ł u k a s z a 
Czarczyńskiego i Waldemara Ostrowskiego) 
dziękuje również za współpracę partnerom, którzy 
przyczynili się do sukcesu imprezy. Do ich grona 
zaliczyć należy: Centrum Usług Społecznych 
(ścisła współpraca w zbiórce charytatywnej, 
warsztaty makramy, pomoc wolontariacka), 
Piekarnia Grochola Prawdziwy Chleb (pyszne 
ciasto), Lolly Polly (efektowne tatuaże), OSP Solec 
Kujawski, GRS OP Bizon Solec Kujawski oraz 
Zakład Gospodarki Komunalnej (wszyscy: 
zabezpieczenie trasy), Szkoła Podstawowa nr 1 
(siedziba imprezy), Ośrodek Sportu i Rekreacji 
w Solcu Kujawskim (sprzęt sportowy), Przedszkole 
Promyczek (maszyna do waty cukrowej), B4Sport 
(elektroniczny pomiar czasu), LSV Technika 
(profesjonalne nagłośnienie), Fabian Popielewski 
(fotorelacja) oraz wolontariusze z soleckiego 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych 
(obecni uczniowie oraz absolwenci).

Wyścigi
rowerowe

W Krajowym Turnieju Badmintona, który 
odbył się 1 czerwca na soleckiej hali, 
uczestniczyło 90. zawodników z całego kraju. 
N a s z a  l i c z n a  d r u ż y n a  s k ł a d a ł a  s i ę 
z zaczynających swoją turniejową przygodę 
z lotką oraz tych starszych wyjadaczy. Nie 

zabrakło wszystkich emocji od tych smutnych 
po pierwszych porażkach, ale i wielkiej radości 
kiedy udało się zdobyć pierwsze zwycięstwo na 
turnieju rangi krajowej. Podczas otwarcia 
burmistrz, który obdarował wszystkich 
uczestników słodkim poczęstunkiem z okazji 
Dnia Dziecka oraz życzył  wspaniałej 
rywalizacji sportowej. Nasi zdobywcy medali 
to: Anna Batlińska / Oliwia Kusz - miejsce 3/4, 
Julia Bandoch - miejsce 1, J. Bandoch / Nel 
Chodyła (Zalesie Górne) - miejsce 2, Paweł 
Batliński / Szymon Jaskot - miejsce 2, S. Jaskot / 
Julita Karpiuk (Warszawa) - miejsce 2.

Badminton
i medale



Piknik w szkole
muzycznej

Kolejny, doroczny piknik rodzinny 
organizowany przez szkołę muzyczną znów 
za nami. Jak zwykle nauczyciele, uczniowie 
i  rodz ice  zaangażowal i  s ię  w jego 
p r z y g o t o w a n i e .  O b o w i ą z k o w o  n a 
uczestników czekały rozmaite gry, zabawy, 
no i oczywiście nie mogło zabraknąć 
występów artystycznych, oklaskiwanych 
przez najbliższych wykonawców, którzy 
pojawili się na pikniku. Dmuchańce, lody 
i grill to także zestaw obowiązkowy każdego 
pikniku, jak i dobra pogoda, która dopisała.

Prace przy budowie ulicy Wiejskiej 
trwają. Budowlańcy przejęli plac budowy 6 
stycznia br. Na zdjęciu widać stan 
zaawansowania robót z końca maja. Na 
prawie kilometrowym odcinku powstanie 
asfaltowa nawierzchnia oraz kanalizacja 
deszczowa. Roboty, które maja zakończyć 
s i ę  w  p rzysz łym roku ,  wykonuje 
k o n s o r c j u m  fi r m  Z a k ł a d  U s ł u g 
Komunalnych Juliusz, Roman Pilarski 
z Nakła oraz KADA – BIS z Bydgoszczy. 
Koszt inwestycji wynosi 7,5 mln zł, z tego 
dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu 
– 6,8 mln zł.

Powstaje kilometr
ulicy Wiejskiej
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Gmina Solec Kujawski przystąpiła 
do projektu „Kujawsko – Pomorska 
Teleopieka Etap I” współfinansowanego 
w ramach Programu Fundusze Europejskie 
dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027 
Priorytetu FEKP.08 Fundusze Europejskie 
na Wsparcie w Obszarze Rynku Pracy, 
Edukacji i Włączenia Społecznego, 
Działanie FEKP.08.24 Usługi Społeczne 
i Zdrowotne. 

Partnerem wiodącym Projektu jest 
Województwo Kujawsko - Pomorskie 
w  p a r t n e r s t w i e  z  9 0  p a r t n e r a m i : 
Wo j e w ó d z k ą  S t a c j ą  P o g o t o w i a 
R a t u n k o w e g o  w  B y d g o s z c z y , 
Uniwersytetem Mikołaja Kopernika 
w Toruniu, Fundacją Ekspert-Kujawy, 
a także samorządami gminnymi. Projekt 
sk ie rowany  jes t  do  mieszkańców 
województwa kujawsko-pomorskiego 
potrzebujących wsparcia w codziennym 
funkcjonowaniu.

C e l e m  g ł ó w n y m  p r o j e k t u  j e s t 
zwiększenie dostępu do usług społecznych 
świadczonych w środowisku lokalnym 
w  p o s t a c i  p o m o c y  s ą s i e d z k i e j , 
w o l o n t a r i a t u  o p i e k u ń c z e g o  p r z y 
wykorzystaniu nowoczesnych technologii  
takich jak teleopieka. 

W Gminie Solec Kujawski 50 osób 
skorzysta ze wsparcia w formie teleopieki 
w okresie realizacji projektu.

W projekcie mogą uczestniczyć osoby:
1 ) p o t r z e b u j ą c e  w s p a r c i a 

w codziennym funkcjonowaniu (w tym 
z  p o w o d u  w i e k u ,  s t a n u  z d r o w i a , 
niepełnosprawności);

2)zamieszkujące w rozumieniu 
Kodeksu cywilnego lub pracujące lub 
uczące się na terenie województwa 
kujawsko-pomorskiego;

3 ) n i e p r z e b y w a j ą c e  w  o p i e c e 
instytucjonalnej.

Warunkiem skorzystania ze wsparcia 
w ramach usługi teleopieki jest:

- odpowiedni zasięg GSM w miejscu 
zamieszkania Uczestnika Projektu,

- brak przeciwwskazań medycznych do 
korzystania z w/w usługi,

-  pozytywna ocena możliwości 
i zdolności uczestnika projektu.

Rekrutacja odbywać się będzie 
w etapach:

1. Etap I – wśród Uczestników, którzy 
do końca 2023 roku korzystali z usługi 
teleopieki w ramach Projektu "Kujawsko-
Pomorska Teleopieka",

2. Etap II – wśród pozostałych 
mieszkańców województwa kujawsko-
pomorskiego.

Całkowita wartość projektu: 33 316 
302,61 PLN 

Kwota dofinansowania EFS: 31 650 
487,47 PLN

Teleopieka

Pani Karinie Kacprzak serdeczne 
wyrazy współczucia z powodu śmierci

Siostry

składają

Dyrekcja i pracownicy Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych

w Solcu Kujawskim

Pani Gizeli Kaczan szczere wyrazy 
współczucia z powodu śmierci

Męża

byłego nauczyciela zawodu
w Zasadniczej Szkole Zawodowej 

przekazują
Dyrekcja i pracownicy Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych

w Solcu Kujawskim

Panu Błażejowi Kaczanowi wyrazy 
szczerego żalu i współczucia

z powodu śmierci

Ojca

składają

Dyrekcja oraz pracownicy Szkoły 
Podstawowej nr 4

Pani Małgorzacie Kaczan najszczersze 
wyrazy współczucia

z powodu śmierci

Teścia

składają

Burmistrz i radni Rady Miejskiej
Solca Kujawskiego

Z wielkim bólem
przyjęliśmy wiadomość o śmierci

Śp. Jana Kubskiego

Nieodżałowanego pracownika
Zespołu Szkół ogólnokształcących

i Zawodowych w Solcu Kujawskim. 
Żonie oraz Rodzinie

szczere wyrazy współczucia

przekazuje

CAŁA SPOŁECZNOŚĆ ZSOiZ
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